
Zápisnica zo zasadnutia Výboru volebného obvodu 2 

 

(ďalej len "VVO 2"), konaného v zasadacej miestnosti Mestského domu, 2. poschodie 

dňa 03.05.2023 (streda) v čase od 16.30 h do 17.30 h 

 

Členovia VVO 2: 

prítomní:  Ing. Ľuboš Jelačič, predseda, Mgr. Július Gális, Helena Dadíková, 

Ivica Čertíková  

 

ospravedlnená: Ing. Natália Svítková 

 

Zapisovateľka VVO 2: Mgr. Michaela Bevelagua, MsÚ Prievidza  

 

Iní prítomní:  Michal Dobiaš, zástupca primátorky mesta, zástupcovia spoločnosti STROJ-

STAV SK, spol. s r.o. 

 

Program: 

1. Otvorenie  

2. STROJSTAV SK, spol. s  r. o. – prezentácia investičného zámeru na sídlisku Píly 

3. Nové pomenovania autobusových zastávok – zjednotenie systému 

4. Rozmiestnenie VOK vo VVO 2  

5. Záver  

 

K bodu 1: 

Predseda VVO 2  Ing. Ľuboš Jelačič  privítal prítomných, otvoril zasadnutie a následne 

odovzdal slovo zástupcovi primátorky mesta Prievidza Michalovi Dobiašovi. 

 

K bodu 2: 

Michal Dobiaš dal priestor poslancom z VVO č. 2, aby mali možnosť pripomienkovať  

a konzultovať zámer výstavy dvoch nájomných bytových domov  s investorom -  so zá-

stupcami spoločnosti STROJSTAV SK, spol. s r. o., v súvislosti s Nájomnou zmluvou č. 

09/22, ktorá bola uzatvorená medzi mestom Prievidza a Richardom Haviarom. Spoločnosť 

STROJSTAV SK, spol. s r. o., podala žiadosť o zmenu nájomcu, ktorá bola odôvodnená 

tým, že na základe ich vzájomnej dohody prešlo vlastníctvo časti bývalej „Nemocnice s 

poliklinikou Prievidza“, ktorú Richard Haviar nadobudol od mesta Prievidza na základe 

Zámennej zmluvy č. 13/22 zo dňa 07.09.2022 a s tým súvisiace práva a povinnosti na spo-

ločnosť STROJSTAV SK, spol. s r. o.  

 

H. Dadíková sa zaujímala o budovanie odstavných plôch na parkovanie a budovanie prí-

stupových komunikácií, kde došlo k zmene pôvodnej dokumentácie na základe pripomie-
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nok Dopravnej polície. V  zásade ide o nakladanie s majetkom mesta, nakoľko zmluvne 

bolo dohodnuté, že časti pozemku majú byť po vybudovaní spevnených plôch 

a parkovacích miest odovzdané do majetku mesta, časť je vo vlastníctve investora. Keďže 

došlo v zmenám v súvislosti  s dopravnou situáciou, treba riešiť aj jednotlivé zábery po-

zemkov vo vlastníctve mesta, k čomu je potrebné vyjadrenie, resp. súhlas MsZ. 

M. Dobiaš, ZPM, prisľúbil, že všetky rozdiely medzi pôvodným stavom definovaným v ná-

jomnej zmluve č. 9/2022  a realizovanými zmenami budú predložené na odsúhlasenie do 

MsZ po realizácii. 

Predstavitelia spoločnosti zodpovedali otázky týkajúce sa rozsahu rekonštrukcií, predbež-

ného možného časového harmonogramu, možných obmedzení, vyplývajúcich 

z rekonštrukčných prác a zároveň informovali o zmene v návrhu odstavných plôch pre by-

tové domy budovy bývalej polikliniky, ktoré sa nájomca zaviazal vybudovať v Nájomnej 

zmluve č. 09/22. Predmetné zmeny v návrhu budovania a rekonštrukcie parkovacích miest 

a ciest vznikli z dôvodu zapracovania požiadaviek vyplývajúcich zo súčasne platných no-

riem a vyhlášok.   

 

H.  Dadíková dala do pozornosti aj ochranu objektu pred vandalizmom a poškodzovaním 

neprispôsobivými obyvateľmi. Predstavitelia spoločnosti STROJSTAV SK, spol. s r. o., sa 

preto obrátili na mesto s požiadavkou o spoluprácu pri ochrane a žiadajú zvýšenú intenzitu 

kontrol zo strany hliadok MsP.  

 

Ing. Ľ. Jelačič sa informoval na likvidáciu odpadu, konkrétne z bývalého RTG, kvôli možnej 

kontaminácii nebezpečnými látkami. Zo strany spoločnosti STROJTAV SK, spol. s r. o., 

bol ubezpečený, že spoločnosť dokáže odborne zabezpečiť likvidáciu nebezpečného od-

padu. 

 

H. Dadíková požiadala  ZPM  o informovanie verejnosti zo strany mesta v čase začatia 

stavebných prác a úprav, nakoľko budú určité plochy a priestory dočasne zabraté, zhorše-

ná priechodnosť komunikácií, zvýšená hlučnosť a prašnosť, aby sa predišlo sťažnostiam 

od obyvateľov z priľahlého okolia. 

 

K bodu 3: 

Michal Dobiaš informoval prítomných o nových názvoch autobusových zastávok v meste 

Prievidza, ide o zjednotenie spôsobu pomenovania. Prípadné návrhy na zmenu je možné 

s ním odkonzultovať. Spoločnosť euroAWK, spol. s r. o., zabezpečí umiestnenie nových 

názvov na jednotlivé autobusové zastávky. 
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K bodu 4: 

H. Dadíková  upozornila na opakované sťažnosti  obyvateľov z VVO č. 2 , ktorým nebol 

poskytnutý veľkoobjemový kontajner na odpad. Nový spôsob rozmiestňovania veľkoobje-

mových kontajnerov v lokalite starého sídliska nebol dostatočne využitý, správcovia, resp. 

domovníci nehlásili na T+T požiadavky na pristavenie VOK, chýbali letáky k spôsobu zbe-

ru veľkoobjemového odpadu.  

M Dobiaš vysvetlil, že z  dôvodu nedorozumenia na odbore životného prostredia boli oby-

vatelia mesta nesprávne informovaní o podmienkach poskytnutia veľkoobjemového kon-

tajnera od mesta. ZPM požiadal  poslancov z VVO č. 2, aby podľa svojich možností zistili, 

kde neboli uspokojené požiadavky na veľkoobjemový kontajner, v prípade opätovného 

požiadania by sa obyvateľom  dodatočne pristavil. Zároveň požiadal poslancov, aby dopl-

nili zoznam predsedov spoločenstiev bytov vo svojom obvode, o ktorých majú vedomosť, 

aktualizovali staré informácie, prípadne zistili kontakty na tých, ktorí nie sú v zozname.  

K bodu 5: 

 

Ing. Ľuboš Jelačič, predseda VVO 2, poďakoval prítomným za účasť a mimoriadne zasad-

nutie výboru  ukončil. 

 

Prievidza  03.05.2023 

Zapísala: Mgr. Michaela Bevelagua, zapisovateľka VVO 2 

 

 

 

         Ing. Ľuboš Jelačič 

         predseda VVO 2 


